
Zápisnica zo zasadnutia Komisie mediálnej zo dňa 24.4. 2023 
 
Prítomní členovia komisie: Mikuláš Sliacky, Juraj Štekláč, Pavol Jančovič, Anka Hnátová 
(online) 
Neprítomný (ospravedlnení): Maroš Repík, Petra Ázacis, Lukáš Jurko 
Tajomník: Lucia Marcinátová 
 
Návrh programu 
0. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania. 
1. Dúbravské noviny – posledné vydané číslo. 
2. Videotvorba mestskej časti. 
3. Návrh zmeny rokovacieho poriadku mediálnej komisie. 

4. Rôzne 

 
K bodu 0 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Navrhol zmenu rokovacieho poriadku ako 
bod 3. Program zasadnutia bol preukázateľne schválený. 
 
Hlasovanie: 
Za: 4 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu 1 
Členovia komisie debatovali o pripravovanom čísle Dúbravských novín. „Za mňa sú ako vždy 
obsahovo multižánrové, čo sa mi veľmi páči,“ hodnotil Pavol Jančovič. Vyzdvihol tému 
výstavby sídliska a vzniku-nevzniku centra mestskej časti na histórii. 
Miky Sliacky hovoril, že noviny sú taký štandard. Kladne hodnotil spracovanie témy 
materských škôl a zápisov. „Je to precízne, aj s mapkou, informačne veľmi dobré. Oceňujem 
tiež rozhovor s umelcom Ilavským a triatlonistom Richardom Vargom.“ 
Navrhol doplnenie informácie do článku o chátrajúcej budove na Ulici kpt. Rašu o minulosti 
a niekdajšom využití objektu. 
Anka Hnátová hovorila o potrebnosti servisnej témy o bioodpade, ako triediť a vyhadzovať 
odpad z kuchyne. „Aj keď už bolo veľa informácií, zdá sa, že ich je potrebné stále opakovať.“ 
 
Uznesenie: Komisia prediskutovala kvalitu Dúbravských novín a  pripravované číslo zobrala 
na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Za: 4 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
  



K bodu 2 
Mediálna komisia debatovala o sledovanosti videí a príspevkov na sociálnej sieti. Hovorila 
o najviac sledovaných témach u obyvateľov – ako zeleninár Zolo, doprava, ale aj 
predstavovanie škôl. 
Pavol Jančovič predstavil návrh možnej spolupráce so SPŠE Karola Adlera pri videotvorbe pre 
mestskú časť. Juraj Štekláč priblížil navrhovanú spoluprácu so školou v minulosti. Členovia 
komisie sa zhodli, že je potrebné zorganizovať stretnutie a nastaviť, ako by mala spolupráca 
vyzerať. Zorganizovať stretnutie po dohode so školou by mal Pavol Jančovič. 
 
Uznesenie: Mediálna komisia zobrala videotvorbu na vedomie. Navrhuje uskutočnenie 
stretnutia s vedením a zodpovednými pracovníkmi SPŠE Karola Adlera za účelom spolupráce 
a zhodnotenia techniky po DT. 
 
Hlasovanie: 
Za: 4 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu 3 
Predseda komisie hovoril o návrhu úpravy v rokovacom poriadku Komisie mediálnej a vysvetlil 
aj dôvody zmeny – tlačový referát miestneho úradu už nemá žiadneho interného 
zamestnanca. 
Do znenia Rokovacieho poriadku Komisie mediálnej preto navrhol úpravu v Čl. 5 ods.  
1. Tajomníka komisie určí zo zamestnancov miestneho úradu prednosta miestneho úradu po 
prerokovaní s predsedom komisie. Tajomník komisie nie je členom komisie. 
po novom: „Tajomníka komisie určí najmä zo zamestnancov miestneho úradu prednosta 
miestneho úradu po prerokovaní s predsedom komisie. Tajomník komisie nie je členom 
komisie.“ 
 
Uznesenie: Mediálna komisia prijala návrh na zmenu Rokovacieho poriadku komisie. 
 
Hlasovanie: 
Za: 4 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Rôzne 
V bode rôzne diskutovali členovia komisie s hosťom zasadnutia – Jirkom Olejníkom (niekdajšia 
Dúbravské televízia) o potrebe digitalizovania analógového archívu Dúbravskej televízie, aby 
sa zabránilo jeho znehodnoteniu do budúcnosti. Členovia komisie sa pýtali, na koho prešiel 
archív DT a kto ho spravuje. 
 
Uznesenie: Mediálna komisia navrhuje prednostovi úradu zabezpečiť digitalizáciu archívu DT.  
 
Hlasovanie: 
Za: 4 
Proti: 0 



Zdržalo sa: 0 
 
Záver:  
Predseda komisie poďakoval členom za účasť a ukončil rokovanie komisie. 
 
 
V Bratislave dňa 25.4. 2023 
 
Zapísala:             Overil: 
Mgr. Lucia Marcinátová            MUDr. Juraj Štekláč, PhD., MPH 
tajomníčka komisie            predseda komisie 
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